
Referat af klimagruppemøde d. 2. juni 2010 

Tilstede: 
Fra klimagruppe: Jesper, Ellen, Karl og Ditte 
Fra vejlaug: Henriette og Annette 

1) Kommunens påbud 
Henriette og Annette fra vejlauget er med os 
for at vi kan koordinere reaktion på kommunens påbud 
Henriette skriver brev til kommunen, hvori  
- der søges dispensation 
- henvises  til at vi er i gang med at udbedre de værste skader 
- det fremgår at vi har indhentet tilbud 

Desuden holder vejlauget snarest et 
møde med de andre grundejere for at koordinere indsatsen i forhold til kommunen. 

2) Arbejdsaftale d. 16  kl 18 
Henriette laver hasteindkaldelse til en arbejdsaften, hvor vi arbejder i 4 grupper: 
Asfalt 
Træ 
feje og kantsten 
Forplejning 

Annette sørger for at der skaffes de nødvendige materialer. 

Efter dette punkt forlader Henriette og Annette mødet 

3) Politisk kontakt 
Karl får hul til politikere for at afsøge hvordan vi kan arbejde for en dispensation 
i forhold til kommunens beslutning om at iværksætte et større vejprojekt. 
Skal vi f.eks søge foretræde for Teknik og Miljø udvalg= 

4) Videre proces med vejprojekt 
Fonde 
Nykredit synes ikke at være en mulighed 
Jesper overtager Realdania 
Ditte arbejder videre med Rockwool 
Ellen: Marina Bergen Jensen forespørger om vi er interesserede i at  blive en del af 
en større partnerskabsaftale om Vand i urbane områder. Bl.a. er Københavns 
Kommune partner i projektet, 
Vi er særdeles interesserede og aftaler at der ASAP afholdes et orienterende møde 
med Marina.  
Ellen kopierer vores vejprojekt  



5) Projektansøgning til Miljøpunkt 
Karl tager en snak med Anja fra Miljøpunkt Amager om hvordan vi kan indgå i det 
nye Mobility center og om eventuelle affaldsprojekter. 
Og ikke mindst om kompostorme 
Desuden forespørges om muligheden for støtte til en studierejse til efteråret, hvor vi 
kunne besigte beslægtede projekter. 

Næste møde  
Onsdag d. 18 august kl. 20 hos Ulla 

 


